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4186

Onderwerp

‘’Ondernemers dubbel gestraft’’

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

De VVD-fractie in de Provinciale Staten van Zuid-Holland maakt zich zorgen over de bureaucratische

obstakels die ondernemers ondervinden bij het herbouwen na calamiteiten. Het recent verschenen artikel

over de afgebrande strandtent ’t Gorsje aan de Brouwersdam en de vertraging in het herstelproces baart

de fractie grote zorgen. Wij vinden dat de overheid ondernemers moet ondersteunen in plaats van te

hinderen, zeker wanneer zij worden geconfronteerd met calamiteiten zoals een verwoestende brand.

De VVD-fractie gelooft in een overheid die dienstbaar is aan haar inwoners en ondernemers. Wij pleiten

voor een cultuur van samenwerking, waarin overheden en ondernemers elkaar versterken in plaats van

juridisch tegenwerken. Met een open en constructieve houding kan er een betere balans worden gevonden

tussen snelheid en zorgvuldigheid in vergunningsprocedures.

1. Voelt het college mee met de pijn en frustratie van een ondernemer wiens bedrijfspand is afgebrand

en nu wordt geconfronteerd met langdurige bureaucratische procedures voor herbouw?

Antwoord

Het college vindt deze situatie heel vervelend voor de ondernemer en leeft met de ondernemer mee.

Daarom is er ook snel geacteerd toen in januari Omgevingsdienst Haaglanden werd benaderd over de

natuurvergunning.

2. Welke rol heeft de provincie Zuid-Holland gespeeld in het proces rondom de vergunningsaanvraag

van de herbouw van de strandtent aan de Brouwersdam? Zijn er maatregelen genomen om dit

proces te versnellen, zodat de ondernemer het zomerseizoen 2025 kan benutten? 

Antwoord

Voor de herbouw van de strandtent is een Omgevingsvergunning voor bouwen nodig. De gemeente is

hiervoor het bevoegde gezag. De vergunning voor herbouw van strandtent ’t Gorsje is op 16 januari 2025

bij de gemeente ingediend. Zij hebben hierbij de omgevingsdienst Haaglanden (ODH) om advies gevraagd

ten aanzien van natuur. Afgelopen tijd is overleg gevoerd met de initiatiefnemer, om te bepalen of er voor

de wederopbouw een omgevingsvergunning voor een Natura 2000-activiteit nodig is. Op 3 maart jl. is de

initiatiefnemer geïnformeerd er geen natuurvergunning nodig is voor herbouw in ongewijzigde vorm. 

3. Beschikken de omgevingsdiensten in Zuid-Holland over voldoende capaciteit om aanvragen voor

herbouw snel en effectief te behandelen? Zo nee, wat wordt er gedaan om dit probleem op te

lossen? 
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Antwoord

Er is door de gemeente Goeree-Overflakkee advies gevraagd of een natuurvergunning voor deze casus

nodig is. Dit advies is inmiddels afgegeven (zie ook vraag 2). Gezien het lastige speelveld van

vergunningverlening op dit moment (zie o.a. link) is zorgvuldigheid hier van groot belang. 

4. Hoeveel tijd nemen vergunningsprocedures gemiddeld in beslag voor ondernemers die na

calamiteiten hun bedrijf willen heropbouwen? Wordt hier onderscheid gemaakt tussen reguliere

aanvragen en aanvragen na calamiteiten? 

Antwoord

Voor alle aanvragen gelden dezelfde wettelijke termijnen zoals vastgelegd in de Omgevingswet. Aangezien

de initiatiefnemer ongewijzigd wil herbouwen is een natuurvergunningaanvraag in dit geval echter niet

aan de orde (zie ook vraag 2).

5. Kan het college uitleggen welke specifieke obstakels er spelen in de huidige situatie rondom de

strandtent? Zijn deze obstakels te herleiden naar provinciaal beleid? 

Antwoord

Er is inmiddels gebleken dat er geen natuurvergunning nodig is (zie ook vraag 2). 

6. Wat maakt dat er verschil wordt gemaakt tussen de heropbouw na een calamiteit en de heropbouw

van strandtenten die voor de winter worden afgebroken? 

Antwoord

In het geval van deze strandtent is geen sprake van jaarlijkse op- en afbouw, omdat deze strandtent

jaarrond blijft staan.

7. Het lijkt dat de invloed van de exploitatie van het strandtent op de natuur, die na nieuwbouw

onveranderd zal zijn ten opzichte van de situatie voor de brand, nu voor de vertraging zorgt. Wat

maakt dat een reeds 20+ jaar bestaande situatie nu voor vertraging zorgt? 

Antwoord

Daarvan is geen sprake, zie ook het antwoord op vraag 2.

8. Wat doet de provincie om ervoor te zorgen dat ondernemers na een calamiteit zoals een brand hun

bedrijf snel kunnen herbouwen, zonder daarbij afbreuk te doen aan milieuregels zoals Natura 2000

of stikstofnormen? 

Antwoord

De omgevingsdiensten, gemeenten en provincie werken samen en doorlopen daarbij de afgesproken

processen. Voor deze specifieke casus is advies gegeven aan de voorkant om het proces zo efficiënt en

snel mogelijk te doorlopen.

9. Ziet het college mogelijkheden om de samenwerking tussen de provincie, omgevingsdiensten en

gemeenten te verbeteren om aanvragen zoals deze sneller en efficiënter te behandelen? 

Antwoord

Dat is op dit moment niet nodig. 

https://pzh.notubiz.nl/document/15094641/1/GS+brief+aan+PS+-+Juridische+uitspraken+Rendac%2C+Amercentrale+en+Greenpeace+-+DOS-2019-0005750?connection_type=17&connection_id=11470747
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10. Is het college bereid om samen met de ondernemer en betrokken instanties in gesprek te gaan om te

zoeken naar een oplossing, zodat de strandtent op de Brouwersdam op korte termijn herbouwd kan

worden? 

Antwoord

Alle relevante instanties zijn reeds in gesprek met de ondernemer en zijn gezamenlijk op zoek geweest

naar oplossingen. Een natuurvergunning is niet nodig gebleken. Het College ziet op dit moment dan ook

geen aanleiding om in gesprek te gaan. 

11. Bij hoeveel ondernemers spelen vergelijkbare vragen? Welke lessen trekt het college uit deze situatie

om soortgelijke vertragingen in de toekomst te voorkomen? 

Antwoord

Er zijn op dit moment geen vergelijkbare casussen bij ons bekend.  

12. Ziet het college kansen om standaardprocedures te optimaliseren, zodat ondernemers die hun

bedrijf na een calamiteit willen heropbouwen sneller duidelijkheid en steun krijgen? 

Antwoord

Gezien de voorgaande antwoorden is dit niet aan de orde.

Den Haag, 4 maart 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff


